
 
ODTÜ MEZUNLAR KONSEYİ TOPLANTISI 

Toplantı Notları 

 

 

Tarih: 12 Ekim 2024 14:00 

Yer: Bodrum ODTÜ Mezunları Derneği Merkezi, Bitez Mah. Bodrum, Muğla 

Katılımcılar: Adana ODTÜ Mezunları Derneği adına Başkan Yard. Sevgi Topçuoğlu 
Bodrum ODTÜ Mezunları Derneği adına Başkan Barkın Kurt, Başkan Yar. 
Füsun Yürüt ve Sekreter Çiğdem Batur  
İstanbul ODTÜ Mezunları Derneği adına Başkan Şebnem Karagöl 
Samsun ODTÜ Mezunlar Derneği adına Sayman Ersin Başar 
ODTÜ Bursa Mezunlar Derneği adına Başkan Erdal Elbay ve Üye Tayyar 
Tuğutlu 
ODTÜ Ege Mezunlar Derneği adına Başkan Özgür Topaç 
ODTÜ Mezunları Derneği adına Başkan Baki Arslan ve Yazman Gülşah 
Gülen Çiftçi 

Gündem:  Atanmış rektöre ilişkin düşünceler 
Konsey tüzüğü üzerine düşünceler 
Dilek ve temenniler 

Toplantı Notları: Barkın A Kurt 

 

1. Toplantı Barkın Kurt tarafından açıldı. Yeni dernek merkezi, dernekte yapılan faaliyetler 
ve gelecekte yapılması düşünülenler konusunda kısaca bilgi verdi. 

2. 12 derneğin atanmış rektör Prof. Dr. Ahmet Yozgatlıgil’e hitaben yazdıkları ortak metin 
üzerinde konuşuldu. Baki Arslan ve Gülşah Gülen Çiftçi, atanan rektörle kendi 
dernekleri adına yaptıkları toplantının detaylarını katılımcılarla paylaştılar. Bu konuda 
diğer derneklerin de çeşitli yorumları dinlendi.  

3. Özgür Topaç konseyin çalışma ilkelerinin üzerinden geçilmesi gerektiğini söyledi. 
Tüzüğünün yetersiz olduğu, başkana çok fazla yetki verdiği ancak aynı oranda 
sorumluluk ve iş yükü yüklediği konuşuldu. Tüzüğün yeniden ele alınması gerektiği 
değerlendirildi. 



Erdal Elbay konsey başkanlığının Ankara’da kalmasının doğru olduğunu ancak genel 
sekreterya görevinin dernekler arasında dönüşümlü olarak üstlenilmesi gerektiğini 
söyledi. 

4. Mezunlar Konseyinin üye dernekler üzerinde bir yaptırıma sahip olmaması ve bir tüzel 
kişilik olmaması nedeniyle yaşanan sorunlar ifade edildi. Bu konudan hareketle, 
mezunlar derneklerinin bir araya gelerek bir ODTÜ mezunlar dernekleri federasyonu 
kurulmasının yararı konuşuldu. Böylece tüm mezunların ve derneklerin daha güçlü 
şekilde temsil edilebileceği ve ortak bir dil geliştirerek sesimizi daha iyi 
duyurabileceğimiz konusunda hemfikir olundu.  

Öncelikle dernekler yönetim kurullarında bu dönüşümü değerlendirerek, bu konuda bir 
karar almalarının ve atılacak adımların bu kararlar paralelinde olmasına karar verildi. 

i) Federasyon kurulması yönünde bir mutabakata varılırsa, hem takibini hem de 
gerekli çalışmaları yapacak bir çalışma grubu kurulmasına, tüm derneklerin mutabık 
olacağı bir federasyon tüzüğü oluşturulmasına karar verildi. Federasyona tüm 
derneklerin eksiksiz katılmalarının doğru olacağı konuşuldu. 

ii) Toplantılardan federasyon kararı çıkmadığı taktirde, konseyin yapısının yeniden 
değerlendirilmesine ve konsey tüzüğünün yeniden ele alınmasına karar verildi.  

5. Dernekler çeşitli idari ve teknik işleyiş konularda bilgi alışverişi yaptı.  

6. Erdal Elbay ve Tayyar Tuğutlu tarafından bir sonraki toplantının Ocak ortasında ODTÜ 
Bursa Mezunlar Derneğinin ev sahipliğinde Bursa’da yapılması önerildi, oy birliğiyle 
kabul edildi. 

 

 
 


